
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s överstyrelsen den 2^/11 1952 
på Stadion.

Närvarande hela styrelsen.

§ 1.
Ordf, hälsade välkommen*och öppnade sammanträdet i närvaro av fot
bollskas sören Arne Malmgren.

§ 2. <
Diskuterades kanslifrågan med Malmgren, som personligen ansåg att 

kanslistens lön borde kunna halveras mellan sektionsstyrelsen och ÖS. 
Malmgren skulle ta upp frågan inom sektionen och i väntan på förslag 
från denna bordlädes frågan. ;

§ 3-
Föredrogs protokoll från ÖS-sammanträdet den 17/11. Godkändes.

§ å.
Från Gefle Idrottsförening förelåg inbjudan till 7°~^rsjubileet 

den 7/12. Som DIF:s representant utsågs, sedan Rinman anmält förhinder, 
Ingvar Noren. Beslöts att förära Gefle IF DIF:s plakett i guld.

- - § 5.

Efter anhållan av Svenska Skidförbundet uppdrogs åt sekreteraren 
att hos F:a Upplihg & Fylking anskaffa kopior av ritningarna, till 
Hammarby skidbacke och tillställa förbundet desafcma.

§ 6.

Hellborg föredrog en skrivelse från Svenska Brottningsförbundet 
med^en uppställning av räkenskaperna för Djurgårdens och örgrytes 
turkbrottningar 195^. Då någon granskning ej verkställts i enlig
het med DIF:s önskemål beslöts att ännu en gång kontakta förbundet 
för att få donna granskning gjord. Omröstning’i denna fråga resulterade 
i 3'3 me(3- ordförandens röst som utslagsgivande.

§ .7 .

Beslöts att tillskriva fotbollssektionens styrelse med en påmin
nelse om att när för hela föreningen betydelsefulla frågor /nu senast 
en diskussion om ev. proffsfctboll inom Serieföreningen div. 1/ kom
mer upp for behandling, ta kontakt med ÖS för att åstadkomma en 
gemensam, ansvarig linje.

§ 8.

Beslöts tillskriva RF med anhållan om bidrag ur den medelsfond, 
som inrättats för att tillgodose idrottsklubbar med behov av hjälp 
med lokalhyror, träningskort etc.



§ 9.

Utsågs Nordlund alternativt Liliequist som ÖS-man att tillsammans 
med av bandysektionen föreslagen representant vid årsmöte i Svenska 
Bandyförbundet representera DIF. I den händelse DIF hade rösträtt 
vid årsmöte i Svenska Skidfobundet beslöts att Dunér alternativt 
Rinman skulle tillsammans med av skidsektionen nominerad ledamot 
representera DIF.

§ 10.
Hellborg meddelade att han på grund av ökat civilt arbete såg sig 

tvingad att avsäga sig ledamotskap av ÖS och inte kunde ställa upp 
till omval vid årsmötet i mars 1953. I den mån det var honom möj
ligt lovade han att närvara vid styrelsesammanträdena mandattiden ut.

§ 11. 

Liliequist rapporterade om ett vandringspris, som han utverkat 
att få som DIF:s egendom att sättas upp till pris i backhoppning. 
Priset hade i början av 1900-talet erövrats av Harald Andren, 
tidigare även sekr. i DIF:s styrelse, och dennes efterlämnade släk
tingar hade nu efterkommit ett önskemål att priset skulle återgå 
till DIF. Beslöts att sätta upp priset såsom vandringspris vid 
den årligen återkommande Hammarbydagen. Slutlig segrare blir den 
hoppare, som tre gånger utan ordningsföljd vunnit priset. DIF 
skulle bekosta en silverplåt med varje segrares namn. Sekreteraren 
tackades av Sven Larson för arbetet med anskaffandet av priset 
och uppdrogs i sin tur att tacka prisdonatorerna.

§ 12.

Dunér redogjorde sitt uppdrag att skaffa fram skid-SM-rapporter
na från förre generalsekr. H. Wising, vilken sent omsider förmatt 
sig att lämna ifrån sig diverse till synes mycket ofullständiga 
rapporter, protokoll etc. Beslöts att Norén, Rinman och Liliequist 
skulle bearbeta materialet och försöka åstadkomma en slutrapport 
till Skidförbundet.

§ 13.

Beslöts att orienteringssektionen skulle erhålla kr. 400:-, 
som utgjorde skidsektionens skuld för funktionärsarvoden vid 1952 
års tävlingar. Orienteringens anslageäskande i övrigt skulle be
handlas i annat sammanhang. I anslutning härtill lämnade Stig 
Hammar en orientering om arbetet inom sektionen och framhöll som 
en orsak till uteblivna framgångar inom tävlingsverksamheten att 
återväxten tidigare försummats. Man var nu emellertid på väg att 
ta igen vad som förlorats. Hammar efterlyste även filmen Tini-Kling 
och undrade om sektionen kunde få distribuera dem. Hänvisades 
till Tini-Kling-komitterade.

§ 14.

Föredrogs skrivelse från Idrottsstyrelsen av den 10/11 med 
förfrågan om föreningen avsåg att fullfölja en tidigare anhållan 
att Hammarby skidbacke skulle Överföras på Djurgårdens ekonomiska 
förening upa. Beslöts ett fullföljande av ärendet.

§ 15.

Uppdrogs åt Norén att undersöka de ekonomiska angelägenheterna 
i samband med Djurgårdens och Örnens gemensamma turné och besök 
i Oslo 1950, då norska klubben Vika ansåg sig ha vissa krav på 
DIF. Boxningsförbundets beslagtagande av ett premiebelopp i samband 
med dessa transaktioner skulle också undersökas.



forts. protokoll ÖS 
den 24/11/52.

§ 16.

Beslöts uppdra åt Dan Netzell i skidsektionens styrelse att 
tillskriva rektor Anton Henkel i Oberstdorff och efterhöra om 
DIF ev. har några ekonomiska tillgodohavanden på platsen.

§ 17.

Rinman redogjorde för en redovisning från förre skidkassören 
Björn Lindgren, Efter diskussion om redovisningen kunde godtas 
eller ej beslöts att den skulle färdigställas och även bokföras 
för att sedan bli föremål för revisorernas yttrande.

§ 18.

Fastställdes föreningens årsmöte att äga rum den 12 mars 1953 
och uppdrogs åt Norén att underhandla om lokal och ev. middag 
med underhållning.

§ 19.

Anmälde ordf. Sven Larson förfall vid ev. ÖS-sammanträde den 
1/12. Beslöts med anledning härav att sekr. skulle kalla till 
sammanträde pr telefon, därest någon fråga av större vikt på
kallade detta.

§ 20.

Avslutades sammanträdet.


